
 

  
Dagsorden og referat 

For skolebestyrelsesmøder på ERLEV SKOLE 
 

 
Dato: 18.09.2024  
Tid: kl. 17.00 – 19.00  
Sted: Personalerummet 

 
 

 

Afbud: Søren, Tina, 
Susanne 
 
 
Referent:  
MN 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Ekstra indkaldte Mødedeltagere: Maria Laugaard Nøjsen 

Forældrerepræsentant 
Camilla E. Schaumann/CS 
Formand 
 
(valgt 2022) 

Forældrerepræsentant 
Andreas Winum Gram 

(Valgt 2023) 

Elevrådsformand 
Emma Memic Maglajac 

Souschef 
Søren Erdrup Hansen/SH 
 

Forældrerepræsentant 
Stefan Nesic /SN 
Næstformand 
Økonomiudvalg 
 
(Valgt 2022) 

Forældrerepræsentant 
Susanne Meck /SM 
 
 
 
(Valgt 2023) 

Næstformand i elevrådet 
Nora Agnete Skjold Thomsen 

Skoleleder 
Dorte Tonnesen/DT 

Forældrerepræsentant  
Jesper Holm/JH 
Økonomiudvalg 
 
(valgt 2023) 

Suppleant 
Katrine Andresen /KA 
 
 
(Valgt 2023) 

Medarbejderrepræsentant  
Frederik Bak/FR 
 
 
(Valgt 2024) 

 

Forældrerepræsentant  
Jannie Bruun Rosenberg /JR 
 
(valg 2023) 

Suppleant 
 

Medarbejderrepræsentant 
Claus Stig Hansen 
 
(Valgt 2024) 

  

Forældrerepræsentant 
Tina Kristina Thomasen /TT 
 
(valg 2023) 

Eksternt Medlem 
Vakant 

  

 

Dagsorden/Referat: 

Punkt Varighed Dagsordenspunkt Referat – oplæses løbende punkt for punkt 

1 
 

 Godkendelse af dagsorden. Dagsorden og referat af sidste møde  
Dagsordenen er godkendt. Referatet er godkendt. 



 

Elevrepræsentanternes punkt 

Elev 
rådet  

 Sidste nyt fra Elevrådet 
 
 

Elevrådet deltager ikke på dette møde. 
Formand og næstformand er i går blevet valgt. Emma fra 5 årgang og Nora fra 6. 
årgang, og de er med ved næste skolebestyrelsesmøde. 
 
 

Drøftelser 

3 3.1 Velkommen til ny skolebestyrelse Haderslev kommunes styrelsesvedtægt og Skolebestyrelsens håndbog fra ”Skole og 
forældre” er sendt som bilag. 
 
På kurset i mandags blev der peget ind i en forretningsorden. Vi har ikke en 
forretningsorden udover det, der ligger i Styrelsesvedtægten. 
 
Skoleleder gennemgår, hvad der bør være i en forretningsorden. Styrelsesvedtægten 
blev gennemgået. 
Skoleleder gennemgår forslag til en forretningsorden. Medlemmerne kommer med 
forslag til punkter: Suppleanter indkaldes til alle møder og har stemmeret. 
 
Skoleleder medbringer renskrevet udkast ved næste møde. 
 

 3.2 Skolevejen SN:  
Møde med Teknik og miljø 
En gruppe af forældre tager initiativ til at få et møde sat op med udvalget. De er 
generelt utrygge ved hastigheden på skolevejen omkring Erlev Skole.  
 
Stefan har holdt møde med byrådspolitiker ift. at finde ud af hvor der er problemer:   
 
Gl. Hørregårdsvej (Rambøll har lavet en undersøgelse:40-50 elever går der hver dag)  

•  

• Hastighed v. busstationen 

• Sti fra Nannasvej, hvor børnene kommer hurtigt  
 
Stefan var sammen med afdelingschefen for drift og anlæg, to projektledere og 
byrådspolitiker, ude at kigge på, hvad der kan laves. 



Bom ved Nannasvej blev drøftes og det vurderes, om dette vil hjælpe. 
Gammel Hørregårdsvej: Forslag om dobbeltvej, hvor der er et midterspor og to brede 
cykelstier. 
Busstoppested: Forslag om hegn ved busstoppestedet for at få børnene til at bruge 
den rigtige vej. Det er politiet, der skal afgøre om hastighed bør nedsættes. 
 
Udvalget tog forslag med hjem og vender tilbage. Stefan vender tilbage, når han har 
hørt mere. 
 

 3.3 Trivselsundersøgelsen 2024 SH: 
Gennemgang af indsatser for skoleåret 2023-2024, resultater.  
Nye indsatser for skoleåret 2024-2025. 
 
Søren er fraværende og punktet udskydes til næste gang. 

 3.4 Skolefotograf Skolebestyrelsen har i 2023 ønsket ny fotograf. Skolen beder derfor skolebestyrelsen 
om at sætte et udvalg som vil forestå valget af skolefotograf for 2025.  
Skolen har beskrevet deres krav til valg af fotograf. 
 
Skolebestyrelsen laver et udvalg bestående af Camilla og Stefan, der kigger på 
kriterierne for valg af ny fotograf. Skolesekretær laver en liste med kriterierne fra 
skolen og sender til udvalget. 
 

 3.5 Fotografering af nye SB medlemmer til skolens 
hjemmeside 

Medlemmerne sender billede til skoleleder. 

 3.6 Årshjul for skolebestyrelsesmøder, datoer for 
Fællesrådsmøderne er lagt ind.  

Bilag. 
Skoleleder gennemgår årshjul. 
Der er fællesrådsmøde omkring fravær d. 2.10.24 fra kl. 17-19. Der kan deltage 1-2 
forældrevalgte. Dorte modtager tilmeldinger. Dorte informerer omkring deadline. 

 3.7 Loppemarked 28.09 kl. 10.00-11.30 Skolebestyrelsens børneloppemarked 
 
Der er sendt en pressemeddelelse til Ugeavisen. Skolebestyrelsen sørger for at dele 
opslag på Facebook. Skoleleder laver opslag på Aula og skolens facebookside.  
 

 3.8   

 3.9   



 
Meddelelser/Til orientering 

4  Formand 
 

Intet nyt. 

 Medlemmer 
Herunder forældrehenvendelser 
 

Holdninger til brugerbetaling på skolen på som punkt i skolebestyrelsen. 
 
En redegørelse fra skolen ift. hvordan der arbejdes med anti-mobbestrategien i 
praksis. 
 
Vores principper for kommunikation mellem skole og hjem på som punkt.   
 
Punkterne sendes til formanden. 
 

 Ledelsen  Skolen slår to stillinger op. En inklusionsvejleder og en ressourcepædagog.  
Skoleleder skriver ud, om der er nogen fra skolebestyrelsen, har mulighed for at 
deltage til ansættelsessamtalerne. 

5 
 

 Evt.   

Dagsorden udarbejdet af formand, næstformand og skoleleder.  

  

For dagsorden 

Camilla Erlang  Stefan Nesic        Dorte Tonnesen   

Formand   Næstformand Skoleleder 

 


